
Protokół Nr XIV/2019 

z Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 04.12.2019 r. 

w Urzędzie Gminy Lipusz o godz. 14:00 

 

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 14.00 

Przewodnicząca Rady Gminy Bogumiła Mokwińska dokonała otwarcia sesji. Powitała 

radnych oraz wszystkich uczestniczących w obradach /zał. 1,2,3,4/. Na podstawie listy 

obecności Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał / na stan 15 – obecnych 12 radnych /.  

 

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie  

w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Informacja Przewodniczącej Rady dotycząca otrzymanych Interpelacji Radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2019-2023, 

b/ terminu częstotliwości  trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  

    komunalnymi, 

c/  ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla  

     nieruchomości, na których znajdują się  domki letniskowe lub inne nieruchomości  

     wykorzystane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez część  

     roku, 

d/ ustalenia inkasentów opłaty miejscowej na terenie Gminy Lipusz, 

e/ dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2019 rok. 

5. Zapytania i wolne wnioski Radnych. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż zapoznała się z treścią protokołu z XIII sesji Rady 

Gminy odbytej w dniu 23.10.2019 r. po czym zapytała Radnych o ewentualne uwagi  

i zastrzeżenia, których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie.  

Ad. 2  

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy /zał. nr 5 do prot./ 

Ad. 3 

Przewodnicząca poinformowała, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 



 

Ad. 4a 

Przewodnicząca Rady - odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Lipusz na lata 2019-2023. 

Omówienia uchwały dokonała  Skarbnik Gminy  Anita Kulas. 

Przewodnicząca Rady - poddała pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 6-7 do prot./. 

 

Ad. 4b 

Przewodnicząca Rady -  odczytała projekt uchwały w sprawie terminu częstotliwości  trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi, 

Szczegółowych wyjaśnień do uchwały dokonał Wójt Gminy Mirosław Ebertowski. 

Przewodnicząca Rady-  poddała pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 8-9 do prot./. 

 

Ad. 4c 

Przewodnicząca Rady - odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się  

domki letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

wykorzystywane jedynie prze część roku; 

Omówienia Uchwały dokonał Wójt Gminy Mirosław Ebertowski. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu  

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta przy czterech głosach 

wstrzymujących oraz ośmiu głosach na Tak /zał. nr 10-11 do prot./. 

Ad. 4d 

Przewodnicząca Rady - odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia inkasentów opłaty 

miejscowej na terenie Gminy Lipusz  /zał. nr 12-13 do prot./. 

Wójt Gminy Mirosław Ebertowski dokonał omówienia  uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów na Tak /zał. nr 14-

15 do prot./. 

 

Ad. 4e 

Przewodnicząca Rady - odczytała projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu 

gminy Lipusz na 2019 rok.  

Omówienia uchwały dokonał Wójt Gminy Mirosław Ebertowski. 



 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 16-17 do prot./. 

 

Ad. 5  

Przewodnicząca Rady Bogumiła Mokwińska poinformowała Radnych o udziale w 

konferencji Samorządowców Powiatu Kościerskiego w Kościerzynie, która odbyła się  

14.11 br. w Muzeum Hymnu Narodowego w Będominie. 

Radny Krzysztof Lemańczyk  - na drodze powiatowej w Papierni  należałoby uzupełnić 

pobocza. 

Wójt Mirosław Ebertowski  wyjaśnia, iż taki wniosek został już skierowany do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Kościerzynie.  

Radny Powiatowy Hubert Grzenia  poinformował Radnych, że już niejednokrotnie 

interweniował w tej sprawie. W związku z dużą ilością wykonywanych inwestycji przez 

Starostwo brak jest środków finansowych, mimo wszystko działania są  kontynuowane. 

Ad. 6 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodnicząca Rady podziękowała  

za udział, dyskusję i zamknęła obrady o godz.15:10.  

 

 

 

 

         Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

     Elżbieta Nierzalewska      Bogumiła Mokwińska 


